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Gorączkowe poszukiwanie kasy na modernizację jeżowskiej oczyszczalni ścieków
przekształciło się w racjonale podejście do tematu budowy zupełnie nowej oczyszczalni.
Pojawił się instrument, który daje takie możliwości.

Zbudowana i oddana do użytku w 2007 roku gminna oczyszczalnia wymaga pilnej modernizacji. Jeśli
w ciągu roku prace nie zostaną przeprowadzone gmina może mieć potężne kłopoty. Oczyszczalnia
jest w kiepskim stanie, instalacje, które są niezbędne nie działają prawidłowo.

Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych jest doskonałym narzędziem do realizacji tego typu
przedsięwzięć. Gmina Jeżów złożyła więc stosowany wniosek i czeka na decyzję RFIL. Jeśli wszystko
się powiedzie gmina wybuduje drugą oczyszczalnię.

- Jestem już po kilku rozmowach z decydentami i liczę, że otrzymamy wsparcie – mówi



wójt Mariusz Guzicki. – Mam nadzieję, że otrzymamy około 2 mln złotych wsparcia,
pozostałą część dołożymy we własnym zakresie.

Koszt nowej oczyszczalni i modernizacji starej to około 3,5 mln złotych. Gdyby gmina pozyskała 2
mln złotych to pozostałą kwotę zapewne pokryłaby z pożyczek i kredytów.
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